
PROTOKÓŁ NR 7/15 

z posiedzenia Komisji

Ładu i Porządku Publicznego, 

które odbyło się 1 lipca 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 10:00 a zakończyło o 11:05, uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Henryk Płoński,

2. Stanisław Schmidt,

3. Zofia Ujma,

4. Kamila Pędziwiatr,

5. Beata Espenschied,

6. Mariusz Kubiak.

Nieobecni usprawiedliwieni:

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Bożena Wiśniewska,

2. Sławomir Jakóbowski,

3. Stanisław Kucuk,

4. Marta Przybyszewska,

5. Włodzimierz Chmiel,

6. mieszkanka Kowar,

7. mieszkanka Kowar,

8. mieszkanka Kowar,

9. mieszkanka Kowar,

10. Artur Wrona.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wysłuchanie mieszkańców z ul. Waryńskiego (...) i Waryńskiego (...).

3. Zakończenie.

Ad. 1  Posiedzenie Komisji Ładu i Porządku Publicznego prowadził Przewodniczący tej Komisji P.

Płoński.

Na posiedzenie  przybyły mieszkanki  ul.  Waryńskiego,  obecny był  Komendant Policji,  pracownica

ZEZK-u.

Sprawa dotyczyła zachowania się społeczności romskiej zamieszkałej przy ul. Waryńskiego 8.

Ad. 2  Przybyłe na posiedzenie mieszkanki z ul. Waryńskiego (...)  są sąsiadami Romów.

Według ich oświadczeń, zamieszkali Romowie przy ul. Waryńskiego 8, co dzień urządzają „wesołe”

spotkania. Schodzą się tam inni Romowie zamieszkali w Kowarach i grupa około 30-40 osób od rana do



wieczora biesiaduje przed budynkiem. Towarzyszą temu wszystkiemu psy puszczone luzem, wszechobecny

dający się słyszeć hałas, bluźnierstwa, przekleństwa, co tworzy bardzo niekorzystny wizerunek miasta.

Uciążliwym dla sąsiadów są niezdyscyplinowane dzieci,  które używają wulgarnych słów, wyzywają

lokatorów z ul. Waryńskiego 6.

Przy nieruchomości zamieszkałej przez Romów panuje brud i bałagan. Społeczność romska nie dba o

porządek.  Niebezpiecznym  zjawiskiem  jest  obecność  małych  romskich  dzieci  podczas  „biesiad”,  gdyż

zachowanie starszych (przekleństwa, epitety) nie mają dobrego wpływu na wychowanie tychże dzieci.

 Ad. 3  Obecna na posiedzeniu Pani Burmistrz zadecydowała o podjęciu odpowiednich kroków przy

współpracy  z  Panem  Kucukiem,  pracownikiem Urzędu  Miejskiego,  który  pełni  rolę  m.  in.  koordynatora

społecznego Romów.

Komendant  Policji,  Pan  Chmiel  Włodzimierz  przy  współpracy  pracownicy  ZEZK-u  Pani  Marty

Przybyszewskiej,  również  zobowiązał  się  ustalić  jakąś  strategię  mającą  na  celu  działania  rozdzielenia

(przesiedlenia) rodziny romskiej z ul. Waryńskiego 8.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

Ponieważ obecni na posiedzeniu komisji: Pani Burmistrz, Pan Kucuk, Komendant Policji i 

pracownika ZEZK-u Pani Przybyszewska, zobowiązali się podjąć niezbędne kroki w problemie, wniosków 

brak.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                       Henryk Płoński

  


